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SALMON OIL PLUS

brain and eyes, are naturally present in mother's milk. Infants, whose mothers consume foods rich in omega-3 fatty acids, have higher omega-3 fatty acid levels. 

















 Télécharger le PDF 






 830KB taille
 26 téléchargements
 439 vues






 commentaire





 Report
























FAST FACTS ™



SALMON OIL PLUS



It has long been known and proven that omega-3 fatty acids play critical roles in the human diet. In particular, two omega-3 fatty acids found in fish oil, EPA (eicosapentaenoic acid) and DHA (docosahexaenoic acid) have been well researched. Today the latest scientific research not only continues to validate the important roles of EPA and DHA in human health, but it has also shown that there is a whole family of omega-3 fatty acids, a total of eight in all, which contribute to optimal human nutrition. This critically important chain of dietary omega-3 fatty acids starts with ALA (alpha linolenic acid) and ends with DHA (docosahexaenoic acid), taking six important steps along the way. Each is now known to have its own unique biochemistry and supporting “synergistic” role in human omega-3 nutrition. Canada's Food Guide recommends that Canadians eat at least two servings (of 75 grams each) of fish each week for optimal health. Unfortunately, the problem for many adults is that they eat very little fish on a consistent basis and rarely meet this important nutritional need. Large portions of the population go without getting any broad spectrum omega-3 supplementation for weeks, sometimes months. Not to mention the fact that much of the fish supply is suspect due to environmental contamination. Pregnant women, who have the highest dietary needs for omega-3 fatty acids, ironically are instructed to limit their fish intake to two servings per month, due to contamination risk. GNLD solves the problem of inadequate omega-3 fatty acid intake with Salmon Oil Plus. Pure and potent, Salmon Oil Plus provides a complete omega-3 profile of salmon oil with all eight members of the omega-3 fatty acid family, assuring complete omega-3 supplementation in every dose.



Why supplement with fish oil rich in 



Omega-3 Fatty Acids? n 



Fatty fish is the richest source of healthful omega-3 fatty acids, but most of us do not eat the 2-3 servings per week that experts recommend for optimal health.



n 



Supplementation has been proven to be an effective means of increasing dietary omega-3 fatty acids.



Omega-3 fatty acids support optimal function of body 



n



tissues and organs, notably the heart, blood vessels, brain, nerves, eyes, skin and joints.



Omega-3 fatty acids may prohibit overproduction of 



n



substances that cause inflammation and contribute to arthritis, menstrual pain, psoriasis, inflamed bowel and other conditions. n 



Omega-3 fatty acids, crucial to the development of infant brain and eyes, are naturally present in mother’s milk. Infants, whose mothers consume foods rich in omega-3 fatty acids, have higher omega-3 fatty acid levels compared to those whose mothers do not consume omega-3-rich foods.



n 



Omega-3 fatty acids may slow aging of the brain. Older adults who supplement their diets with EPA and DHA have demonstrated greater cognitive function when compared to those who don’t.



n



Omega-3 fatty acids may prevent asthmatic mothers from passing it on to their offspring.



n



People who do not like fish can get the omega-3 fatty acids they need for optimal health from fish oil supplements.
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SALMON OIL PLUS #931484 - 175CC



Our Solution: Salmon Oil Plus n



n



n



n



Salmon Oil Plus is based on pure, natural salmon oil, providing all the benefits of one of nature’s richest sources of omega-3 fatty acids. It includes UHPO3—Ultra High Potency Omega-3 fatty acids—an exclusive GNLD technology that boosts, stabilizes, and standardizes specific, health-promoting omega-3 fatty acid levels while maintaining the whole food goodness of natural salmon oil. It’s the first supplement of its kind to assure a standardized amount of all eight members of the omega-3 family involved in human nutrition. It’s derived by “molecular differentiation” –leading edge technology that selects specific nutrient molecules from tuna, sardines, and anchovies, while eliminating or reducing others, delivering unsurpassed potency, purity, and consistency.



n



It’s safe, with no risk of accumulated toxins. Only the finest, top quality, health-screened, disease-free fish selected for human consumption are used. All sources are screened for more than 200 potential contaminants with an allowable detection limit of ZERO.



n



Potency guaranteed to deliver 460 mg EPA, 480 mg DHA, 50 mg DPA, and 80 mg mixed omega-3 fatty acids with every 3-capsule serving.



n



No hidden vitamins A or D.



Suggested Use: Adults: Take 3 capsules daily. Each serving of Salmon Oil Plus provides all 8 members of the family of omega-3 fatty acids naturally involved in human nutrition. Natural salmon oil is derived by cold processing of health screened, disease free fish selected for human consumption and is confirmed free of pesticides, herbicides and toxic heavy metals. Made with NeoLife's exclusive UHPO3 concentrate including EPA and DHA fatty acids, it helps support cardiovascular and cognitive health. Consult your health care provider prior to use if you are pregnant or nursing, have a medical condition, or when taking medication. Medicinal Ingredients: Each capsule contains: Fish oil concentrate - 50% Salmon (Salmonidae) plus Tuna (Thunnus), Sardines (Clupeidae) and Anchovies (Engraulidae). . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 690 mg DHA (Docosahexaenoic Acid) . . . . . . . . . . 160 mg EPA (Eicosapentaenoic Acid) . . . . . . . . . . 150 mg DPA (Docosapentaenoic Acid) . . . . . . . . . . 15 mg Non-medicinal Ingredients: Gelatin, glycerine, water. Safety seal under the cap for your protection. Do not use if seal is missing or broken. Store in a cool, dry place, away from direct sunlight.



DISTRIBUTED BY / DISTRIBUÉ PAR : GNLD International, Ltd. Markham, Ont. Canada L3R 9V1 1-800-432-5842 NOT SOLD IN RETAIL STORES. NON DISPONIBLE EN MAGASIN. Available Exclusively from GNLD Distributors. Disponible exclusivement auprès des distributeurs GNLD. Leading edge nutrition since 1958. Nutrition de pointe depuis 1958. Based in Nature, Backed by Science. Basé sur ce qu'il y a dans la Nature, Appuyé par la Science. Made in U.S.A. Fabriqué aux É.-U.
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On le sait depuis longtemps et cela a été prouvé que les acides gras oméga-3 jouent un rôle essentiel dans l'alimentation humaine. Plus particulièrement, les bienfaits de deux acides gras oméga-3 présents dans l'huile de poisson, soit l'EPA (acide eicosapentaénoïque) et le DHA (acide docosahexaénoïque), ont été bien documentés. De nos jours, la recherche scientifique continue non seulement de valider les rôles importants que jouent l'EPA et le DHA sur la santé humaine, mais elle a aussi montré qu'il existe une famille entière d'acides gras oméga-3, soit huit types d'acides gras en tout, qui contribuent à la nutrition humaine optimale. Cette chaîne, d'une importance cruciale, d'acides gras oméga-3 d'origine alimentaire qui commence par l'ALA (acide alpha-linolénique) pour se terminer par le DHA (acide docosahexaénoïque), comporte six autres maillons dont chacun revêt son importance. On reconnaît actuellement que chacun de ces oméga-3 possède sa propre biochimie unique et remplit un rôle de soutien « synergique » en matière de nutrition chez l'humain. Le Guide alimentaire canadien recommande aux Canadiens de consommer au moins deux portions (de 75 grammes chacune) de poisson chaque semaine pour une santé optimale. Malheureusement, le problème pour de nombreux adultes, c'est qu'ils mangent très peu de poisson sur une base régulière et qu'ils comblent rarement ce besoin nutritionnel important. Pour un grand nombre de gens, il s'écoule des semaines, parfois des mois, sans qu'ils prennent le moindre complément en oméga-3 à large spectre, sans oublier le fait que beaucoup de l'offre de poisson est suspecte en raison de la contamination de l'environnement. Les femmes enceintes, qui ont des besoins alimentaires plus élevés en acides gras oméga-3, se font ironiquement prier de limiter leur consommation de poisson à deux portions par semaine en raison du risque de contamination. GNLD résout le problème de la consommation inadéquate d'acides gras oméga-3 en proposant l'huile de saumon Salmon Oil Plus. Pure et efficace, Salmon Oil Plus fournit le profil complet des acides gras oméga-3 provenant de l'huile de saumon, soit les huit types de la famille des acides gras oméga-3, chaque dose assurant une supplémentation complète en oméga-3.



Pourquoi un supplément d'huile de 



n 



n 



n 



n n 
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RENCONTREZ LA FAMILLE ENTIÈRE DES ACIDES GRAS OMÉGA-3



AS



n 



Les poissons gras représentent la source la plus riche des sains acides gras oméga-3, mais la plupart d'entre nous ne consomment pas les 2 ou 3 portions hebdomadaires que les experts recommandent pour une santé optimale. La supplémentation s'est révélée un moyen efficace d'augmenter les acides gras oméga-3 alimentaires. Les acides gras oméga-3 favorisent la fonction optimale des tissus et des organes corporels, notamment le cœur, les vaisseaux sanguins, le cerveau, les nerfs, les yeux, la peau et les articulations. Les acides gras oméga-3 peuvent empêcher la surproduction des substances qui causent l'inflammation et contribuent à l'arthrite, aux douleurs menstruelles, au psoriasis, à l'inflammation intestinale et à d'autres affections. Les acides gras oméga-3, essentiels au développement du cerveau et des yeux du nourrisson, sont naturellement présents dans le lait maternel. Les nourrissons dont la mère consomme des aliments riches en acides gras oméga-3, bénéficient de taux d'acides gras oméga-3 supérieurs comparativement à ceux dont les mères omettent d'en consommer. Les acides gras oméga-3 peuvent ralentir le vieillissement du cerveau. Les personnes âgées qui complètent leur alimentation par la prise d'un supplément d'EPA et de DHA bénéficient d'une fonction cognitive supérieure par rapport à celles qui s'en privent. Les acides gras oméga-3 peuvent empêcher les mères asthmatiques de transmettre leur affection à leurs petits. Les gens qui n'aiment pas le poisson peuvent combler l'apport en acides gras oméga-3 dont ils ont besoin pour une santé optimale par la prise de suppléments d'huile de poisson.
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poisson riche en acides gras oméga-3?
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Notre solution : l'huile de saumon/ DISTRIBUTED BY / DISTRIBUÉOil PAR : Plus Salmon GNLD International, Ltd. Markham, Ont. Canada L3R 9V1 n Salmon Oil Plus 1-800-432-5842



NUTRITIONALS



OMEGA-III



provient d'huile de saumon pure et conférant tous les avantages de l'une des NOT SOLDnaturelle, IN RETAIL STORES. NON DISPONIBLE EN MAGASIN. sources d'acides gras oméga-3 les plus riches que l'on Available Exclusively from retrouve dans la nature. GNLD Distributors.



SALMON OIL



Disponible exclusivement auprès n Elle incorpore des distributeurs GNLD.



PLUS



les acides gras ultra hautes concentrations Pure, concentrated oméga-3 — UHPO3 — une technologie exclusive à Leading edge nutrition since 1958. salmon oil, plus exclusive Nutrition de pointe depuis GNLD qui1958. stimule, stabilise et normalise les concentrations UHPO3, delivers the Based in Nature, by Science. des Backed divers acides gras oméga-3 aux taux spécifiques complete family of eight Basé sur ce qu'il y a dans la Nature, omega-3's la promotion de la santé tout en maintenant Appuyé parfavorisant la Science. Huile concentrée pure de les bienfaits alimentaires complets de l'huile de Made in U.S.A. saumon, avec en plus, Fabriqué aux É.-U. saumon naturelle. les exclusifs UHPO3, conférant la gamme



n



C'est le premier supplément du genre qui assure unedes huit www.gnld.com complète quantité normalisée de tous les huit membresoméga-3 de la famille GNLD Scientific qui interviennent dans la nutrition humaine. des oméga-3



n



Extrait par « différenciation moléculaire », ce produit est 90 CAPSULES issu d'une technologie de pointe qui sélectionne les molécules de nutriments spécifiques de thon, de sardines et d'anchois, tout en éliminant ou en réduisant les autres, offrant ainsi une puissance, pureté et uniformité inégalées.



Advisory Board



NPN 80008846



n



Sécuritaire et sans risque d'accumulation de toxines. Seuls les meilleurs poissons de première qualité, confirmés indemnes de maladie et sélectionnés pour la consommation humaine sont utilisés. Toutes les sources sont l'objet d'analyses permettant de dépister plus de 200 contaminants possibles à raison d'une limite de détection admissible de ZÉRO.



n



Il est garanti que chaque portion de 3 capsules va procurer 460 mg d'EPA, 480 mg de DHA, 50 mg de DPA et 80 mg d'acides gras oméga-3 mixtes.



n



Sans vitamines A ou D masquées.



POSOLOGIE SUGGÉRÉE: Adultes: Prendre 3 capsules par jour. Chaque portion d'huile de saumon Salmon Oil Plus procure un apport incorporant les 8 membres de la gamme complète des acides gras oméga-3, naturellement impliqué en nutrition humaine. L'huile naturelle de saumon est extraite par un procédé de traitement à froid à partir de poissons sélectionnés pour la consommation humaine après que ces poissons aient été confirmés indemnes de maladie ainsi que de pesticides, d'herbicides et de métaux lourds toxiques. Fabriqué avec le concentré exclusif à NeoLife UHPO3 y compris les acides gras EPA et DHA, ce produit permet de soutenir la santé cardiovasculaire et cognitive. Consultez votre fournisseur de soins de santé avant la prise de ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, en cas de trouble de santé ou si vous prenez déjà un medicament. Ingrédients médicinaux: Chaque capsule contient: Concentré d’huile de poisson - à 50% de saumon (Salmonidae) et, en plus, de thon (Thunnus), de sardines (Clupeidae) et d'anchois (Engraulidae). . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 690 mg DHA (acide docosahexanoïque. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 160 mg EPA (acide iecosapentanoïque) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 150 mg DPA (acide docosapentanoïque . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 15 mg Ingrédients non médicinaux: Gélatine, glycérine, eau. Sceau de sécurité sous le bouchon pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau est manquant ou brisé. Conserver dans un endroit frais et sec, à l’abri de la lumière directe du soleil. Lot EXP 1403
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salmon oil salmon oil salmon oil 

manquant ou brisÃ©. NON DISPONIBLE EN MAGASIN. Disponible exclusivement auprÃ¨s des distributeurs GNLD. Distributed by / DistribuÃ© par:.
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salmon oil salmon oil salmon oil 

Safety seal under the cap for your protection. Do not use if seal is missing or broken. No artificial flavors, colors or preservatives. NOT SOLD IN RETAIL STORES.
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Liasse fiscale BELLAMY-SALMON 

13 411. 208 964. 68 887. 68 887. 264 386. 264 386. 269 993. 269 993. 16 382. 16 382. 908 405. 13 411. 894 994. 1 234 311. 161 713. 1 072 598. 14 607 ...
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54620-Salmon - Sockeye 6oz 

paprika, 1 t sugar, 1/2 t thyme 1/2 t oregano 1/4 t cayenne pepper 1 t salt, 1/4 t black pepper. Rub mixture over surface and cavity of fish; cover and refrigerate 30 ...
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85520 - Salmon Ravioli 

Ingredients: Noodles (Enriched Semolina Wheat, Egg,. Water). Filling: Atlantic Salmon or Steelhead Salmon,. Fresh Leeks, Butter, Fresh Lemon and Lemon Zest ...
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Humania - Kurt Salmon 

Il complète son cursus par l'Institut d'Etudes. Politiques de Bordeaux et aborde la vie professionnelle en côtoyant les cabinets ministériels. Nommé directeur.
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54100-Salmon - Steelhead Salmo 

GRILLED SALMON - MAPLE BALSAMIC MARINADE. Marinade: 1/3 cup dijon mustard, 1/3 cup basalmic vinegar,1/3 cup maple syrup. Brush salmon with ...
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HL5122 Salmon Burger_FRENCH.indd 

mayo au wasabi, wontons frits en julienne. â€¢ Burger branchÃ© pour gros appÃ©tit : salade de brocoli, croustilles de chou frisÃ© bio, mayo au chou-fleur rÃ´ti, servi sur ...
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54622-Salmon - Sockeye 6oz 

Calories / Calories 190. Fat / Lipides 10g. Saturated / saturÃ©s 1.5g. Trans Fat / trans 0g. Cholesterol / CholestÃ©rol 70mg. Sodium / Sodium 55mg. Carbohydrate ...
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Liasse fiscale SOCIETE SALMON 

1 863 093. 318. 86 933. 454 918. 376 463. 86 227. 1 004 859. 2 867 953 ..... TI. TO. D6. IM. TR. TU. Provisions pour reconstitution des gisements miniers et ...
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54103 - Salmon - Steelhead 5oz 

COOKING INSTRUCTIONS: DEFROST IN REFRIGERATOR OVERNIGHT OR IMMERSE UNWRAPPED FILLETS IN COLD WATER FOR. 20-30 MINS. CONVENTIONAL OVEN: PREHEAT OVEN TO 375F, PLACE SALMON IN BAKING DISH SKIN SIDE DOWN,. BAKE ON MIDDLE RACK FOR 12-14 MINS. PAN-FRY: ...
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54104 - Salmon - Peppered Smoke 

COOKING INSTRUCTIONS: DEFROST IN REFRIGERATOR OVERNIGHT OR MICROWAVE ON DEFROST SETTING FOR 2-3 MINS PER. FILLET. CONVENTIONAL OVEN: PREHEAT OVEN TO 375F, PLACE SALMON ON BAKING SHEET UNCOVERED. FOR 15-18 MINS. PAN-FRY: COOK FROM DEFROSTED: HEAT ...
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HL5128 Battercrisp Salmon Bites_FRENCH.indd 

produit Description approx. Emballage cuisson. 3199 BouchÃ©es de saumon en pÃ¢te croustillante. 1 oz 1 x 10 lb GF/FC/PF. Ces nouvelles bouchÃ©es de saumon ...
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Motor Oil PDS 10_08_Motor Oil PDS 10_05 - Redline Oil 

10W30. 10W40. 15W40. 15W50. 20W50. Vis @ 100Â°C, cSt. 8.2. 10.9. 15.1. 9.1. 10.6. 15.1. 10.7 ... petroleum oils, are not required to manufacture our multigrades.
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54154-Salmon - Atlantic 7oz Fil 

Calories / Calories 240. Fat / Lipides 14g. Saturated / saturÃ©s 3g. Trans Fat / trans 0.1g. Cholesterol/CholestÃ©rol 80mg 27%. Sodium / Sodium 70mg. 3%.
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Olive Oil 

Laboratory of Food Chemistry and Technology, School of Chemistry, Aristotle ..... Total sterol content of virgin olive oils varies mainly between 1000 mg/kg, which ...... dechelating Substance in Extracts of Chenopodium Album, Plant Physiol.
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Oil Pump 

Page 1. Oil Pump. Disassembly/Reassembly. Prior to reassembling, clean all the parts in solvent, dry them, and apply lubricant to any contact surfaces.
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Erotic Massage Oil Erotic Massage Oil 

Erotic Massage Oil - Arabian Nights. Coriander 3 drops. Frankincense 3 drops. Lime 2 drops. Rose 2 drops. Add to 25ml base oil. From Erotic Aromatherapy by ...
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54247 - Salmon - Cognac Dill 5o 

COGNAC AND DILL MARINATED. "SKIN ON" "BONELESS". COOKING INSTRUCTIONS: DEFROST IN REFRIGERATOR OVERNIGHT OR IMMERSE UNWRAPPED FILLETS IN COLD WATER FOR. 20-30 MINS. CONVENTIONAL OVEN: PREHEAT OVEN TO 375F, PLACE SALMON IN BAKING DISH SKIN SIDE DOWN,.
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Aerospace and Defence - Kurt Salmon 

consolidées au niveau d'un architecte d'en- ..... architecture and integration skills of the product and its major ... gestion consolidée des données, permet une.
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54100-Salmon - Steelhead Salmo 

Marinade: 1/3 cup dijon mustard, 1/3 cup basalmic vinegar,1/3 cup maple syrup ... 2%. PRODUCT OF USA. PACKED IN CANADA BY ONTARIO INC 1694351.
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Olive Oil 

Mar 31, 2006 - 9.48 â€¦ The 4 Med. 80.55 120.00 155.13 192.88 171.33 90.78 112.70. Rest of the World. 7.45. 15.38. 17.63. 15.75 18.00 10.55 141.61. World.
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mineral oil 

If the mineral oil contains additives that react with alkali to form metal soaps, the ... cific manner. Because compounds of sulfur, phosphorus, halogens, and.
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Olive Oil 

On the morning of days 2 and 7 of the intervention and after an overnight fast, 50 ..... Postprandial Thermogenesis and Substrate Oxidation in Postmenopausal ...
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